
Fidesz — Magyar Polgári Szövetségromá

OrsG Li.ASy i .tik , 'y uH~

[

	

G

rkc -7(,1 ; 2019 FEBR 2 O.

	

Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

Miért folytatja a törvénytelenséget a Szociális és Munkaügyi Minisztérium a békéltet ő
testületek finanszírozásában? címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Szűcs Erika a Szociális és Munkaügyi Miniszter Asszonyhoz . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A békéltető testületek 2009 . évi működtetéséhez a költségvetési törvény a minisztérium
fejezetén belül 375 millió forint támogatást tartalmaz . A békéltető testületek a megyei és
fővárosi kereskedelmi kamarák mellett működő független testületek. A fogyasztóvédelm i
törvény 18.§-a egyértelműen kimondja, hogy az állam gondoskodik a békéltető testületek
ügyszámarányos támogatásáról.
Mindezekkel ellentétesen a minisztérium a fej ezeti soron meghatározásra került 375 milli ó
forinttal szemben csak 280 .750.000 forintot kíván felosztani ügyszámarányosan a testülete k
között és közel húszmilliós összeget pedig minden testület egymás között egyenlő arányban
kapna. A fennmaradó összegb ő l törvényellenesen a Magyar Kereskedelmi és Iparkamarát
kívánja finanszírozni különböző jogcímekre hivatkozással, amibe még az is belefér, hogy az
Üzleti hét c . kiadványt 10 millió forinttal támogatná meg a magyar állam .

Fentiekre tekintettel kérem szíves válaszát arra vonatkozólag, hogy :

Mit jelent Miniszter Asszony véleménye szerint az ügyszámarányos finanszírozás ?

Budapest, 2009 . 02. 20 .

Tisztelettel :

Koszorús László
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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